

# **DIROGOL            PENDAKWAH            DAN PRESIDEN NGO ISLAM**

*BILA NAFSU SUDAH MERAJA. Sejak akhir-akhir ini kita dilambakkan dengan gejala "harapkan pegar, pegar makan padi"....*

*Posted by [Warga Prihatin](#) on [Khamis, 26 Julai 2018](#)*

---

# **BILA PERBUATAN BAIK BERCAampur ADUK DENGAN KEMUNGKARAN**

*BILA PERBUATAN BAIK BERCAampur ADUK DENGAN KEMUNGKARAN. Baru-baru ini kecoh bila PU Amin tuliskan kekecewaannya terhadap...*

*Posted by [Warga Prihatin](#) on [Jumaat, 27 Julai 2018](#)*

---

# **SIFAT    TIDAK    PEDULI    TANDA DUNIA    SEMAKIN    SAKIT**

*Setiap kali melihat video ini, air mata akan menitis tanpa disedari. Begitu sekali manusia mementingkan diri sehingga...*

Posted by [Warga Prihatin](#) on [Jumaat, 27 Julai 2018](#)

---

## **JENAYAH SEKSUAL PEMANDU BAS SEKOLAH**

*SELAMATKAN ANAK KITA DARI JENAYAH SEKSUAL BAS SEKOLAH – SIASAT DAN TELITI LATARBELAKANG PEMANDU BAS/VAN SEKOLAH...*

Posted by [Warga Prihatin](#) on [Sabtu, 28 Julai 2018](#)

---

## **ADA YANG TIDAK KENA BILA RAIS YATIM PUN TERPAKSA 'ANGKAT SUARA'**

.  
Jarang kita dapat dengar suara orang lama ini secara terbuka begini. Inilah tokoh pemimpin yang 'dibenamkan' oleh UMNO kerana berjuang hanya dengan ilmu dan prinsip. Tiada duit untuk tabur dedak sedangkan pemilihan pemimpin memang 'perluan' itu... kerana "CASH IS KING".

.  
Meremang bulu roma apabila beliau singkap mengapa pengiktirafan UEC wajib ditentang. Silap pemimpin Melayu sendiri yang 'lupa diri', bodoh dan malas berfikir.

.

Kini tulisan jawi contohnya sudah tidak diketahui lagi sehingga Utusan Melayu 'bungkus' kerana tiada pembaca. Hazanah ilmu melalui tulisan jawi pupus terus.

.

Pelbagai akhbar Cina pula kekal di pasaran kerana ada pembacanya. Pemimpin mereka pertahankan bahasa ibunda mereka. Kini mereka ingin menuntut pengiktirafan rasmi dalam kerangka sistem pendidikan Negara Malaysia pula.

.

Renung-renungkanlah. Tidak perlu lagi bercakap banyak. Tidak perlu lagi berhimpun lama... tertarik dengan pantun beliau,

KERANGKAP DI TEPI PERMATANG  
PERMATANG ADA DI SANA  
BERCAKAP JANGAN PANJANG  
BERHIMPUN JANGAN LAMA

.

Bangunlah dari tidurmu wahai Me-layu...  
Jadi cerdiklah, jangan biar diri diperbodohkan lagi dan lagi...

.

WARGA PRIHATIN

### [ADA YANG TIDAK KENA BILA RAIS YATIM PUN TERPAKSA 'ANGKAT SUARA'](#)

*ADA YANG TIDAK KENA BILA RAIS YATIM PUN TERPAKSA 'ANGKAT SUARA'. Jarang kita dapat dengar suara orang lama ini secara terbuka begini. Inilah tokoh pemimpin yang 'dibenamkan' oleh UMNO kerana berjuang hanya dengan ilmu dan prinsip. Tiada duit untuk tabur dedak sedangkan pemilihan pemimpin memang 'perluan' itu... kerana "CASH IS KING". .Meremang bulu roma apabila beliau singkap mengapa pengiktirafan UEC wajib ditentang. Silap pemimpin Melayu sendiri yang 'lupa diri', bodoh dan malas berfikir. .Kini tulisan jawi contohnya sudah tidak diketahui lagi sehingga Utusan Melayu 'bungkus' kerana tiada pembaca. Hazanah ilmu melalui tulisan jawi pupus*

terus..Pelbagai akhbar Cina pula kekal di pasaran kerana ada pembacanya. Pemimpin mereka pertahankan bahasa ibunda mereka. Kini mereka ingin menuntut pengiktirafan rasmi dalam kerangka sistem pendidikan Negara Malaysia pula. .Renung-renungkanlah. Tidak perlu lagi bercakap banyak. Tidak perlu lagi berhimpun lama... tertarik dengan pantun beliau, KERANGKAP DI TEPI PERMATANGPERMATANG ADA DI SANABERCAKAP JANGAN PANJANGBERHIMPUN JANGAN LAMA. Bangunlah dari tidurmu wahai Melayu... Jadi cerdiklah, jangan biar diri diperbodohkan lagi dan lagi... WARGA PRIHATIN With - Warga Rpwp\*\*\*\*\*Kredit video: Alya Adriana

Posted by [Warga Prihatin](#) on Isnin, 30 Julai 2018

---

## **UEC TIDAK ADIL KATA PROF DATO DR TEO KOK SEONG**

Sebenarnya orang yang berakal sihat akan nampak kebenaran apa yang diutarakan. Terima kasih Prof.

.  
Yang enggan menerima hakikat ini hanya pentaksub politik yang sudah 'hilang akal' kerana telah menjadikan parti dan pemimpin sebagai sembah.

.  
WARGA PRIHATIN

[UEC TIDAK ADIL KATA PROF DATO DR TEO KOK SEONG](#)

UEC TIDAK ADIL KATA PROF DATO DR TEO KOK SEONG. Sebenarnya orang yang berakal sihat akan nampak kebenaran apa yang diutarakan. Terima kasih Prof.. Yang enggan menerima hakikat

*ini hanya pentaksub politik yang sudah 'hilang akal' kerana telah menjadikan parti dan pemimpin sebagai sembah..WARGA PRIHATINWith – Warga Rpwp*

*Posted by [Warga Prihatin](#) on Isnin, 30 Julai 2018*

---

## **BILA PEMIMPIN SUDAH TIDAK PANDAI JAGA MULUT**

[BEGINILAH 'BILA KADUK SUDAH NAIK JUNJUNG'](#)

*BILA PEMIMPIN SUDAH TIDAK PANDAI JAGA MULUT – ISU KENYATAAN M.KULASEGARAN, MENTERI SUMBER MANUSIA, NAIB PRESIDEN DAP: INDIA PENDUDUK ASAL, MELAYU ADALAH PENDATANG. Berikut adalah terjemahan ucapan M.Kulasegaran oleh Kiridaren Jayakumar.. "Sejarah buku teks kata kita datang ke sini 130 tahun. Ia tidak betul. Bilakah kita datang ke sini? 2500 tahun lalu. Manakah bukti itu? Boleh lihat di Lembah Bujang. Terdapat pelbagai kuil yang tertanam. Dari sejarah silam tersebut, mereka (Melayu) adalah pendatang, bukan kita. Kita dan mereka adalah sama. Tapi kita sudah lupa sekarang. Tanyalah pelajar-pelajar sekarang, berapa lamakah hubungan Hindu, mereka akan jawab 100 tahun, cikgu kita yang ajar. Cikgu yang berkata sebegitu perlu diketuk kepala, disebabkan negara kita ada had sebegitu sahaja. Jika anda pergi ke Lembah Bujang sekarang, amat jelas ada bukti hubungan kita. Kita perlu bercakap dengan semua orang dan masyarakat kita. Baru kita tahu tiada bezanya kita dengan mereka. Kita juga berhak untuk tinggal sini, ini adalah tanah ibu kita. Tiada yang lain, jika anda berfikir 2,500 tahun lalu, bagaimanakah keadaanya, kita ada segala hak. Jangan berputus*

asa."Kiridaren Jayakumar berpendapat hal ini sebenarnya assinasi politik atau karakter M.Kulasegaran. Ini adalah disebabkan kecuiaan beliau dan menjadi satu teladan untuk ahli politik agar sentiasa berfikir sebelum bercakap..MULANYA NAFIKAN, AKHIRNYA TARIK BALIK KENYATAAN.Mulanya M Kula Segaran menafikan kenyataan kontroversinya dan menuduh akhbar sengaja memutarbelitkan fakta. .Selepas video ucapannya viral dan beliau dikecam pelbagai pihak, beliau akhirnya membuat keputusan untuk menarik balik kenyataan kontroversinya seperti video yang telah tular..Beliau mendakwa menarik balik kenyataan itu kerana enggan kontroversi itu terus membarah..Beliau juga meminta maaf dan mengatakan sebelum ini beliau tidak pernah mencipta kontroversi dengan mempertikaikan perbezaan kaum dan agama di negara ini.."Saya akan selalu menjunjung perkara yang telah termaktub dalam Perlembagaan Persekutuan.."Perkataan seperti 'sesumpah'. Maksudnya selalu berbeza seperti perkataan 'pendatang' yang saya ucapkan dalam bahasa Tamil baru-baru ini..Tambah Ahli Parlimen Ipoh Barat ini, ucapannya di Nilai baru-baru ini telah disalah erti yang mendakwa beliau menggunakan perkataan 'pendatang' merujuk kepada orang Melayu.."Saya dengan ini meminta maaf di atas wujudnya rasa terluka kepada sesiapa sahaja dengan kenyataan tersebut," ujarnya..Sumber – Sinar Harian Online.KESIMPULAN.M Kula Segaran keliru antara isu Bangsa atau etnik peribumi dengan isu agama. Yang beliau klaim sudah bertapak 2500 tahun di bumi yang namanya sahaja pun TANAH MELAYU ini adalah agama Hindu, bukan etnik 'India' yang datang kerana berdagang atau dibawa masuk oleh British untuk bekerja di ladang getah.. Beliau juga seharusnya menasihati 'kaum'nya agar sentiasa bersyukur kerana diberikan hak kerakyatan dan dilayan dengan baik oleh pribumi Malaysia. .Bandingkan dengan rakyat Rohingya yang juga dibawa masuk oleh British ke Burma. Setelah Burma ditinggalkan, mereka dibiarkan terkontang kanting tanpa diberikan sebarang hak sebagai rakyat Burma..Semuga kekeruhan ini tidak berlarutan. Berhati-hatilah para pemimpin sekalian dalam melontarkan ucapan..WARGA PRIHATINWith – Warga Rpwp

Posted by [Warga Prihatin](#) on Isnin, 30 Julai 2018

BILA PEMIMPIN SUDAH TIDAK PANDAI JAGA MULUT – ISU KENYATAAN M.KULASEGARAN, MENTERI SUMBER MANUSIA, NAIB PRESIDEN DAP: INDIA PENDUDUK ASAL, MELAYU ADALAH PENDATANG

.  
Berikut adalah terjemahan ucapan M.Kulasegaran oleh Kiridaren Jayakumar.

.  
“Sejarah buku teks kata kita datang ke sini 130 tahun. Ia tidak betul. Bilakah kita datang ke sini? 2500 tahun lalu. Manakah bukti itu?

Boleh lihat di Lembah Bujang. Terdapat pelbagai kuil yang tertanam. Dari sejarah silam tersebut, mereka (Melayu) adalah pendatang, bukan kita.

Kita dan mereka adalah sama. Tapi kita sudah lupa sekarang. Tanyalah pelajar-pelajar sekarang, berapa lamakah hubungan Hindu, mereka akan jawab 100 tahun, cikgu kita yang ajar.

Cikgu yang berkata sebegitu perlu diketuk kepala, disebabkan negara kita ada had sebegitu sahaja.

Jika anda pergi ke Lembah Bujang sekarang, amat jelas ada bukti hubungan kita. Kita perlu bercakap dengan semua orang dan masyarakat kita. Baru kita tahu tiada bezanya kita dengan mereka.

Kita juga berhak untuk tinggal sini, ini adalah tanah ibu kita. Tiada yang lain, jika anda berfikir 2,500 tahun lalu, bagaimanakah keadaanya, kita ada segala hak. Jangan berputus asa.”

Kiridaren Jayakumar berpendapat hal ini sebenarnya assinasi politik atau karakter M.Kulasegaran. Ini adalah disebabkan kecuaiannya dan menjadi satu teladan untuk ahli politik

agar sentiasa berfikir sebelum bercakap.

.

MULANYA NAFIKAN, AKHIRNYA TARIK BALIK KENYATAAN

.

Mulanya M Kula Segaran menafikan kenyataan kontroversinya dan menuduh akhbar sengaja memutarbelitkan fakta.

.

Selepas video ucapannya viral dan beliau dikecam pelbagai pihak, beliau akhirnya membuat keputusan untuk menarik balik kenyataan kontroversinya seperti video yang telah tular.

.

Beliau mendakwa menarik balik kenyataan itu kerana enggan kontroversi itu terus membarah.

.

Beliau juga meminta maaf dan mengatakan sebelum ini beliau tidak pernah mencipta kontroversi dengan mempertikaikan perbezaan kaum dan agama di negara ini.

.

“Saya akan selalu menjunjung perkara yang telah termaktub dalam Perlembagaan Persekutuan.

.

“Perkataan seperti ‘sesumpah’. Maksudnya selalu berbeza seperti perkataan ‘pendatang’ yang saya ucapkan dalam bahasa Tamil baru-baru ini.

.

Tambah Ahli Parlimen Ipoh Barat ini, ucapannya di Nilai baru-baru ini telah disalah erti yang mendakwa beliau menggunakan perkataan ‘pendatang’ merujuk kepada orang Melayu.

.

“Saya dengan ini meminta maaf di atas wujudnya rasa terluka kepada sesiapa sahaja dengan kenyataan tersebut,” ujarnya.

.

Sumber – Sinar Harian Online

.

KESIMPULAN

.



M Kula Segaran keliru antara isu Bangsa atau etnik peribumi dengan isu agama. Yang beliau klaim sudah bertapak 2500 tahun di bumi yang namanya sahaja pun TANAH MELAYU ini adalah agama Hindu, bukan etnik 'India' yang datang kerana berdagang atau dibawa masuk oleh British untuk bekerja di ladang getah.

.  
Beliau juga seharusnya menasihati 'kaum'nya agar sentiasa bersyukur kerana diberikan hak kerakyatan dan dilayan dengan baik oleh pribumi Malaysia.

.  
Bandingkan dengan rakyat Rohingya yang juga dibawa masuk oleh British ke Burma. Setelah Burma ditinggalkan, mereka dibiarkan terkontang kanting tanpa diberikan sebarang hak sebagai rakyat Burma.

.  
Semuga kekeruhan ini tidak berlarutan. Berhati-hatilah para pemimpin sekalian dalam melontarkan ucapan.

.  
WARGA PRIHATIN  
With – [Warga Rpwp](#)

---

# WAJARKAH NAIKKAN HAD USIA NIKAH

*MENAIKKAN HAD USIA NIKAH – FAHAMI DAHULU HAKIKAT JAHILIYAH, SUNNAH JANGAN DIFITNAH. HUKUM ALLAH JANGAN DIUBAH...*

*Posted by [Warga Prihatin](#) on [Selasa, 31 Julai 2018](#)*

---

# BAPA TIRI ROGOL ANAK PEREMPUAN 8 TAHUN

*MURID TAHUN 2 DIROGOL & DILIWAT AYAH TIRI. Di RPWP, kami paling curiga apabila anak yatim terbiar yang kami jaga sekian...*

*Posted by [Warga Prihatin](#) on [Rabu, 1 Ogos 2018](#)*

---

# GEJALA MAKSIAT GADIS BAWAH UMUR BERLELUASA

*GEJALA MAKSIAT GADIS BAWAH UMUR BERLELUASA- HOTEL BAJET MERAIH UNTUNG DAN BERSUBAHAT- SELANGOR PULA NAIKKAN HAD USIA...*

*Posted by [Warga Prihatin](#) on [Khamis, 2 Ogos 2018](#)*

---

# GURU QURAN CABUL MURID

*DIRABA KETIKA BELAJAR AL-QURAN. Sejak akhir-akhir ini banyak berita pencabulan guru terhadap pelajar dilaporkan. Kami...*

## **PRU14 – PILIHANRAYA PALING SENGIT**

---

**SIRI 21: NASIHAT-NASIHAH  
SNOUCK HURGRONJE DALAM HAL-  
EHWAL AGAMA (BAHAGIAN III) –  
ASOSIASI PENDIDIKAN DAN  
PENGATURAN GURU ISLAM.**

---

**PERAK PULA BAN USTAZ ZAMIHAN  
& ROZAIMI**

---

**REMPIT PEMUDA HARAPAN BANGSA**

---

**SOKONGAN BUAT WARGA GURU**

---

**RECONQUISTA – SIRI 5:  
PERKEMBANGAN BANGSA TURK DAN  
TERCETUSNYA PERANG SALIB**

---

**APA YANG TIDAK KENA DENGAN  
USTAZ AUNI? APA HUBUNGANNYA  
DENGAN RPWP?**

---

**JAUHI KEBENCIAN ALLAH**

---

**APA YANG TIDAK KENA DENGAN  
USTAZ AUNI? APA HUBUNGANNYA  
DENGAN RPWP?**